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                                                                                        Oostburg, 3 maart 2021, 
 
 
Geacht College, 
 
Betreft schriftelijke vragen conform Art. 44 van het Reglement van Orde 
van het Statenlid Eelco van Hoecke, PARTIJ VOOR ZEELAND (PVZ), 
over de opkoopregeling van boerenbedrijven in Zeeland in de buurt 
natuurgebieden. 
 
Toelichting 
Op 27 januari stond in een artikel van PZC dat de opkoopregeling was 
opengesteld voor boeren in buurt van natuurgebieden die veel stikstof uitstoten. 
Tot verbijstering van de Statenfractie van de PARTIJ VOOR ZEELAND (PVZ) 
stond in dit artikel te lezen dat de Rijksoverheid in de eerste tranche 100 miljoen 
van in totaal 350 miljoen beschikbaar stelde voor het opkopen van 
boerenbedrijven die veel stikstof uitstoten in buurt van natuurgebieden, maar dat 
die vrijgekomen stikstofruimte niet persé ten goede komt aan bouwprojecten in 
de provincie Zeeland zelf. De vrijgekomen ruimte kan ook buiten de provincie 
worden ingezet. 
 
Vragen 

1. Is uw college het met de Statenfractie van de PARTIJ VOOR ZEELAND 
(PVZ) eens dat het onwenselijk is dat vrijgekomen “stikstofruimte” 
terechtkomt bij bouwprojecten buiten de provincie? Zo nee, waarom niet? 

2. Heeft uw college reeds geprotesteerd tegen het gebruiken van 
vrijgekomen Zeeuwse stikstofruimte voor bouwprojecten buiten de 
provincie? Zo nee, waarom niet? 



3. Is uw college bereid om alsnog te protesteren/bezwaar in te dienen bij de 
Rijksoverheid tegen de inzet van vrijgekomen Zeeuwse stikstofruimte 
voor bouwprojecten buiten de provincie? Zo nee, waarom niet? 

4. Ziet uw college, buiten protesteren bij de Rijksoverheid, andere 
mogelijkheden om te voorkomen dat Zeeuwse vrijgekomen stikstofruimte 
buiten de provincie gebruikt wordt voor bouwprojecten? 

5. Is uw college het met ons eens dat het onwenselijk is dat de Provincie 
Zeeland niet kan profiteren van de vrijgekomen Zeeuwse stikstofrechten 
waardoor bijvoorbeeld Zeeuwse bouwprojecten weer mogelijk zouden 
worden? 

6. Tot slot: blijft de status van de aankoopregeling ook in de toekomst 
vrijwillig? Of kunnen boeren in de toekomst verplicht worden om zich uit 
te laten kopen? 

 
In afwachting van uw beantwoording, verblijven wij, 
 
 
Hoogachtend, 
 
Statenfractie PARTIJ VOOR ZEELAND (PVZ), 
 
Eelco van Hoecke, Statenlid 
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